

REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE – WORK - FATHERLAND

**MINISTRY OF DECENTRALIZATION
AND LOCAL DEVELOPMENT**

NORTH WEST REGION

MEZAM DIVISION

BAMENDA I SUB DIVISION

BAMENDA I COUNCIL



RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX – TRAVAIL – PATRIE

**MINISTÈRE DE DECENTRALISATION
ET DEVELOPPEMENT LOCALE**

REGION DU NORD OUEST

DEPARTEMENT DE MEZAM

ARRONDISSEMENT DE BAMENDA

COMMUNE DE BAMENDA I

TENDER NOTICE

**N° 08/RQ/MINDDEVEL/BICITB/B1C/BISD/MEZAM/NWR/2025 OF 15/07/2025 FOR THE
SUPPLY OF OFFICE EQUIPMENTS (TABLE/CHAIRS AND CUPBOARD) TO WOMEN
EMPOWERMENT CENTER IN BAMENDA 1 COUNCIL AREA, MEZAM DIVISION OF THE
NORTH WEST REGION.**

FUNDING: MINPROFF PUBLIC INVESTMENT BUDGET (PIB) –2025

1. Subject of the invitation to tender

Within the framework of 2025 Public Investment Budget, the LORD MAYOR OF BAMENDA 1 COUNCIL, the Contracting Authority hereby launches a request for quotation for the SUPPLY OF OFFICE EQUIPMENTS (TABLE/CHAIRS AND CUPBOARD) TO WOMEN EMPOWERMENT CENTER IN BAMENDA 1 COUNCIL AREA, MEZAM DIVISION OF THE NORTH WEST REGION.

2. Participation:

Participation to this Request for Quotation is opened to the Cameroonian enterprises that are in compliance with the fiscal laws of Cameroon.

3. Description of services:

The services of this request for quotation include;
SUPPLY OF OFFICE EQUIPMENTS (TABLE/CHAIRS AND CUPBOARD) TO WOMEN EMPOWERMENT CENTER IN BAMENDA 1 COUNCIL AREA, MEZAM DIVISION OF THE NORTH WEST REGION. As described in the Technical Description

4. Lots

The supply is in a single lot as indicated below.

The SUPPLY OF OFFICE EQUIPMENTS (TABLE/CHAIRS AND CUPBOARD) TO WOMEN EMPOWERMENT CENTER IN BAMENDA 1 COUNCIL AREA, MEZAM DIVISION OF THE NORTH WEST REGION.

5. Estimated cost

The estimated cost after preliminary studies is Fifteen Million two hundred thousand (15.200.000) CFAF

6. Funding

This project is financed by the 2025 Public Investment Budget of MINPROFF, budgetary Authorization N° JA07514

7. Bid bond

Each bidder must include in his administrative documents, a bid bond issued in line with the Caisse des Depots Et de Consignation-CDEC by a first-rate banking establishment approved by the Ministry in charge of finance and

whose list is found in this Consultation File, of an amount of 304.000 Francs CFA (three hundred and four thousand francs) and valid for thirty (30) days beyond the date of validity of bids.

8. Consultation of the Tender File:

The file will be consulted online in MINMAP COLEPS Platform www.publiccontracts.cm or during working hours at the Service of SIGAMP of BDA I Council,, as soon as this notice is published

9. Acquisition of Consultation File:

The File will be obtained online in MINMAP COLEPS Platform www.publiccontracts.cm as soon as this tender notice is published online against payment of a non-refundable sum of 25,000CFA francs (twenty five thousand francsCFA), payable at the Bamenda I Council Treasury, representing the cost of purchasing the Tender File

10. Presentation of consultation file:

The File presented in three (03) volumes shall be enclosed in three sealed envelopes online in MINMAP COLEPS Platform www.publiccontracts.cm labelled;

- Envelope A; Administrative Documents;
- Envelope B; Technical Documents;
- Envelope c; Financial Documents;

Each envelope bearing the reference and subject of the quotation in question. The different documents of each offer shall be numbered as indicated in the tender and separated by dividers of the same colour.

11. Submission of Files:

Each offer drafted in English or French will solely be submitted online in MINMAP COLEPS Platform www.publiccontracts.cm not later than 05/08/2025 at 10:00 AM local time and a back up copy of the file in sealed envelope with the inscription 'back up' must be submitted at the time of opening of bids. Each offer should carry the inscription

« RQ N° 08/RQ/MINDDEVEL/BICITB/B1C/BISD/MEZAM/NWR/2024 OF 15/07/2025 FOR THE SUPPLY OF OFFICE EQUIPMENTS (TABLE/CHAIRS AND CUPBOARD) TO WOMEN EMPOWERMENT CENTER IN BAMENDA 1 COUNCIL AREA, MEZAM DIVISION OF THE NORTH WEST REGION

To be opened only during the Tenders Board Opening session.

12. Opening of bids:

The bids shall be opened in a single phase online in MINMAP COLEPS Platform www.publiccontracts.cm. The opening of the administrative documents, the Technical and Financial offers will take place on the 05/08/2025 at 11 AM local time, at the Conference Hall of Bamenda I council, by the Bamenda I council Internal Tenders board. Only bidders may attend or be represented by duly mandated persons of their choice

13. Deadline of execution:

The dead line of execution is **Sixty (60) days** from the date of notification of Service Order to begin.

14. Evaluation criteria

The bids shall be evaluated according to the main criteria as follows:

A. Eliminary criteria

1. Absence or insufficient Bid Bond;
2. Non respect of 48 hours given for absence or non conformity of an element in the Administrative File
3. False declaration or falsified documents or misrepresentation;
4. A bid with the external envelope carrying a sign or mark leading to the identification of the bidder;
5. Non-compliance with model bid
6. Incomplete Bids
7. Absence of a quantified unit price;
8. Non respect of 75% of essential criteria;
9. Financial capacity below 50% of the estimated cost
10. Change of a quantity in the Financial File

B. Essential criteria

- 1- General presentation of tenders

- 2- Financial capacity
- 3- References of the company in similar achievements;
- 4- Quality of the personnel;
- 5- Technical organization of the works;
- 6- Attestation and report of site visit signed by the Contractor;
- 7- Technical description initialled in all pages and last page signed
- 8- Special Administrative Clauses completed and initialed in all the pages and signed at the last page.

15. Award

This evaluation will be done in a purely positive way (**yes**) or negative(**no**) with an acceptable minimum of **75%** of the essential criteria taken into account.

The Contract will be awarded to the bidder who would have proposed the offer with the lowest feasible amount, in conformity with the regulations of the Tender Documents and having satisfied to **100%** of the panelised/eliminary criteria and at least **75%** of the essential criteria.

16. Period of validity of the bids:

The bidder is bound by his bid for a period of sixty (**60**) days with effect from the deadline fixed for the submission of the bids.

17. Complementary Information:

Complementary technical information may be obtained during working hours at the Service of SIGAMP, Bamenda 1 Council Office.

Done at Bamenda 1 on the, **15 JUL 2025**
(THE LORD MAYOR)



Copies:

- MINMAP
- ARMP
- MINDDEVEL
- Chairperson of B1CITB
- Notice Boards
- FILE

RÉPUBLIQUE OF CAMEROON
PEACE – WORK - FATHERLAND

**MINISTRY OF DECENTRALIZATION
AND LOCAL DEVELOPMENT**

NORTH WEST REGION

MEZAM DIVISION

BAMENDA I SUB DIVISION

BAMENDA I COUNCIL

RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX – TRAVAIL – PATRIE

**MINISTERE DE DECENTRALISATION
ET DEVELOPPEMENT LOCALE**

REGION DU NORD OUEST

DEPARTEMENT DE MEZAM

ARRONDISSEMENT DE BAMENDA

COMMUNE DE BAMENDA I

AVIS D'APPEL D'OFFRE

DC N° 08/RQ/MINDDEVEL/BICITB/B1C/BISD/MEZAM/NWR/2025 DU 15/07/2025 POUR LA FOURNITURE DE MATERIEL (TABLE/CHAIRS AND CUPBOARD) DE BUREAU AU CENTRE D' AU TONOMISATION DES FEMMES DE BAMENDA 1^{ERE}, DÉPARTEMENT DE LA MEZAM, RÉGION DU NORD-OUEST

1. Objet de l'APPEL D'OFFRE

Dans le cadre du budget d'investissement Public 2025, le MAIRE de la Commune de Bamenda I; Le maître d'ouvrage et l'autorité contractante lance une demande de Cotation POUR LA FOURNITURE DE MATERIEL (TABLE/CHAIRS AND CUPBOARD) DE BUREAU AU CENTRE D' AU TONOMISATION DES FEMMES DE BAMENDA 1^{ERE}, DÉPARTEMENT DE LA MEZAM, RÉGION DU NORD-OUEST..

2. Participation:

La participation à cette consultation est ouverte aux entreprises camerounaises qui respectent les lois fiscales.

3. Description des service:

Les prestations du present marché comprennent LA FOURNITURE DE MATERIEL (TABLE/CHAIRS AND CUPBOARD) DE BUREAU AU CENTRE D' AU TONOMISATION DES FEMMES DE BAMENDA 1^{ERE}, DÉPARTEMENT DE LA MEZAM, RÉGION DU NORD-OUEST

4. Lots

La fournitureest en un(01) seul lot commeindiqué ci-dessous. LA FOURNITURE DE MATERIEL (TABLE/CHAIRS AND CUPBOARD) DE BUREAU AU CENTRE D' AU TONOMISATION DES FEMMES DE BAMENDA 1^{ERE}, DÉPARTEMENT DE LA MEZAM, RÉGION DU NORD-OUEST

5. Coût prévisionnel.

Le coût prévisionnel de l'opération à l'issue des études préalables est de 15.200.000 (QUINZE MILLIONS DEUX CENT MILLE FRANCE FCFA.

6. Financement:

Ce projet sera financé par le Budget d'Investissement Publics du MINPROFF de l'exercice 2025sur la ligne d'imputation Authorization budgétaire N° JA07514

7. Cautionnement provisoire

Chaque soumissionnaire doit inclure dans ses documents administratifs, un cautionnement de soumission émis en respectant les prescription de Caisse des Depots Et Consignation-CDEC par un établissement bancaire de premier ordre agréé par le ministère en charge des finances et dont la liste se trouve dans ce dossier de consultation, d'un montant de 304.000 francs CFA (TROIS CENT QUATRE MILLE France CFA) et valable trente (30) jours au-delà de la date de validité des offres.

8. Consultation du Dossier:

Le dossier peut être consulté dans le platform de COLEPS www.marchespublics.cm ou aux heures ouvrables a la Commune de Bamenda 1, Service de SIGAMP, dès la publication de cet avis

9. Acquisition de dossier consultation:

Le dossier doit être obtenu dans le platform de COLEPS www.marchespublics.cm contre présentation d'une quittance de versement au Trésor de la commune de Bamenda I de la somme non remboursable de vingt cinq mille (25.000) CFA

10. Présentation du dossier de consultation:

Le dossier doit présenter en trois (03) enveloppes cellées dans le platform de COLEPS www.marchespublics.cm.

- ❖ Enveloppe A; documents administratifs;
- ❖ Enveloppe B; documents techniques
- ❖ Enveloppe C; documents financiers

11. Remise des offres:

Chaque offre rédigée en français ou en anglais devra parvenir dans le platform de COLEPS www.marchespublics.cm au plus tard le 05/08/2025 à 10H00, heure locale et devra parvenir avec un back up au temps de l'ouverture des plis. Chaque offre devra porter la mention suivante :

«RQ N° 08/RQ/MINDDEVEL/BICITB/B1C/BISD/MEZAM/NWR/2025 DU 15/07/2025 POUR LA FOURNITURE DE MATERIEL (TABLE/CHAIRS AND CUPBOARD) DE BUREAU AU CENTRE D' AUTONOMISATION DES FEMMES DE BAMENDA 1^{ERE}, DÉPARTEMENT DE LA MEZAM, RÉGION DU NORD-OUEST»

Aouvriruniquement pendant la séance d'ouverture de la Commission des marchés».

12. Ouverture des offres:

Les offres seront ouvertes en une seule phase dans le platform de COLEPS www.marchespublics.cm. L'ouverture des documents administratifs, les offres techniques et financières auront lieu le 05/08/2025 à 11h00 heures, heure locale, dans la salle des conférences de Bamenda I, par la Commission interne de passation de Bamenda I. Seuls les soumissionnaires peuvent assister ou se faire représenter par des personnes dûment mandatées de leur choix.

13. Délai d'exécution:

La date limitée d'exécution est de Soixante (60) jours à compter de la date de notification pour le début de la commande.

14. Principaux critères d'évaluation :

Les offres seront évaluées selon les principaux critères suivants :

A - Critères éliminatoires

Il s'agit notamment:

- 1- Absence ou insuffisance d'une caution de soumission;
- 2- Non respect de 48hrs pour l'absence ou non-conformité d'un dossier Administratif
- 3- Fausses déclarations ou pièces falsifiées;
- 4- Offres dont l'enveloppe extérieure porte des mentions permettant de reconnaître le Soumissionnaire;
- 5- Non-conformité du model de soumission
- 6- Offres incomplètes,
- 7- Absence d'un prix unitaire quantifié ;
- 8- Le non-respect de 75% des critères essentiels ;
- 9- Capacité financière inférieure au 50% du coût prévisionnel.
- 10- Changement d'une quantité dans les offres financières

B - Critères essentiels

- 1- Présentation générale de l'offre ;
- 2- Capacité financière ;
- 3- Références de l'entreprise dans les réalisations similaires ;
- 4- Qualité du personnel ;
- 5- Organisation technique des travaux ;
- 6- Attestation et rapport de visite du site signé par l'entreprise;

- 7- Cahier des Clauses techniques Particulières complété et paraphé à chaque page et signé à la dernière page.
- 8- Cahier des Clauses Administratives Particulières complété et paraphé à chaque page et signé à la dernière page.

Les critères essentiels sont soumis à des minima dont le détail est donné dans le Règlement Particulier de l'Appel d'Offres (RPAO).

15 Attribution

Cette évaluation se fera de manière purement positif (oui) ou négatif (non) avec un minimum acceptable d'au moins 75% de l'ensemble des critères essentiels pris en compte.

Le marché sera attribué au soumissionnaire qui aura proposé l'offre faisable la moins disant, conforme pour l'essentiel aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offres, ayant satisfait à 100% des critères éliminatoires et au moins 75% des critères essentiels..

16. Durée de validité des offres :

Les soumissionnaires restent engagés par leur offre pendant 60 jours à partir de la date limite fixée pour la remise des offres.

17. Renseignements complémentaires:

Des informations techniques complémentaires peuvent être obtenues aux heures ouvrables à la Commune de Bamenda 1, Service de SIGAMP

Fait à Bamenda 1, le 15 JUL 2025

LE MAIRE



THE MAYOR

Joseph Njah Folia
MAYOR
BAMENDA 1 COUNCIL

Copies

- MINMAP
- ARMP
- MINDDEVEL
- Président BICITB
- Affichage.
- Chrono/Archive

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix-Travail-Patrie

MINISTERE DE LA
DECENTRALISATION ET DU
DEVELOPMENT LOCALE

REGION DU NORD-OUEST

DEPARTMENT DE LA MEZAM
COMMUNE DE BAMENDA I

Tel: 677 177 974 / 6 99 29 83 69
P.O BOX 4152

Website: bda1council.com
Email: infobda1council@gmail.com
support@bda1council.com

REF NO:01/B1C/SG/CDO/VOL.2/78/07/25



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF
DECENTRALISATION AND LOCAL
DEVELOPMENT

NORTH WEST REGION

MEZAM DIVISION

BAMENDA I COUNCIL

Tel: 677 177 974 / 6 99 29 83 69
P.O BOX 4152

Website: bda1council.com
Email: infobda1council@gmail.com
support@bda1council.com

DATE:

17 JUL 2025

THE MAYOR
BAMENDA 1 COUNCIL

TO:
THE REGIONAL CHIEF OF AGENCY
ARMP NORTH WEST

TRANSMISSION OF DAO FOR LAUNCHING

S/N	DESCRIPTION	NUMBER OF copies	OBSERVATION
01	REQUEST FOR QUOTATION N° 08/RQ/MINDDEVEL/BICITB/B1C/BISD/MEZAM/NWR/2025 OF 15/07/2025 FOR THE SUPPLY OF OFFICE EQUIPMENTS (TABLE/CHAIRS AND CUPBOARD) TO WOMEN EMPOWERMENT CENTER IN BAMENDA 1 COUNCIL AREA, MEZAM DIVISION OF THE NORTH WEST REGION.	01 COPY	FOR LAUNCHING

Received at _____ on _____

